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PROTOKOLL 
 

fra drøftingsmøte i henhold til Hovedavtalens § 30 og 31 

 mellom Nordlandssykehuset HF og foretakstillitsvalgte 
 

 

21. oktober 2024 

Kl.09.30 – 10.15 

Møterom: G04, 27 og Teams 

 
 

Fra arbeidsgiver:      Fra fagforeningene:  

Navn Navn Tilstede Forfall 

    

Kari Råstad, HR-sjef Bente M. Arntsen (NSF) X  

Daniel Mørch, konst klinikksjef PHR klinikken Heidi Fløtten (NETF)  X 

Beate Sørslett, vise.adm direktør Siv Anita Ovesen (NFF) X  

Marit Barosen, Økonomisjef Britt-Tove Bakken (Utdanningsf)   X 

Bernt Toldnes, Senterleder drift og eiendom Marthe Bergseth (Forskerne)  X 

Otto Larsen, avdelingsleder drift og eiendom Ingeborg Overvoll 

(Presteforeningen) 

 X 

Lillian Søttar, Rådgiver HR-Ressursstyring Britt-Eva Eriksen Strand 

(Akademiker forb.) 

 X 

 Mads Isaksen (Maskinistforb.)  X 

 Liv Berit Moe (Radiografforb)  X 

 Liv Eirin Stokkedal (Fagforbundet) X  

  (FO)    

 Roar Skogøy (El og It forbundet)  X 

 Merete Danielsen (Delta) X  

 Anette Rypeng (Parat)  X 

 Carina Wensell (DNJ)  X 

 Skjalg Andersen (NITO) X  

 Frida Andræ (DNLF) X  

 Morten Næss (DNLF)  X 

 Tirill Ingebrigtsen (NPF) X  

 Eirik Pettersen (Econa)  X 

 Anne Landsem (Tekna)  X 

 Stian Molvik (Samfunnsviterne)  X 

 

 

* tilstede deler av møtet 
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Styresak 86/2024 Etablering av 6 nye sikkerhetsplasser i PHR-klinikken 
 

Viseadministrerende direktør Beate Sørslett orienterte om sak: Etablering av 6 nye 

sikkerhetsplasser i PHR-klinikken og partene har drøftet saken med følgende 

protokolltilførsler fra NPF som støttes av Fagforbundet, DNLF, NSF og Delta samt 

protokolltilførsel fra Fagforbundet og NSF: 
 

 

Norsk psykologforening er svært positiv til at man investerer og oppretter 6 nye døgnplasser. 

Man er kjent med de økonomiske og bygningsmessige begrensninger man har i dette 

prosjektet, ikke minst bygningsvernet all den tid bygningsmassen er over 100 år gammel. 

Likevel presenterer den aktuelle styresaken noen potensielle utfordringer når det kommer til 

bygg og drift.  

 

I styresaken opplyses det om at det vil bli mulighet for skjerming, noe som ikke fremkommer 

på tegningene vedlagt. Belterommet er tegnet inn midt i enheten, som eget rom uten direkte 

tilgang til tilstøtende rom, og med dør ut til fellesgang hvor det potensielt er en del trafikk, 

medpasienter kan få innsyn, det kan bli støy til nærliggende soverom, personal potensielt må 

låse dør til gang og har dårlig plass til å oppholde seg i samme rom. Det er ikke tilknyttet bad 

til belterommet, noe som kan by på utfordringer i situasjoner hvor pasienter må på toalett 

eller dusje. Slik tegningene ser ut per nå må man i verste fall føre pasient fiksert gjennom 

fellesareal. Nærhet til medisinrom anses som positivt.  

Klinikkleder har orientert muntlig om at det ene sengerommet kan fungere som 

skjermingsenhet. Man stiller i så tilfelle spørsmål om hvordan det tenkes gjennomføres hvis 

annen pasient er i behov av skjerming på natt eksempelvis. Et annet element er tilgang til 

andres eiendeler under skjerming. 

Ved Akuttpsykiatrisk avdeling har man tilbake i tid hatt flere tilfeller av vinduer som har knust 

i store deler og medført risiko for skade. Det vil være viktig å sikre riktig glass i vinduer for å 

unngå lignende situasjoner ved den nye enheten.  

Mange i den aktuelle pasientgruppen røyker, og røykerom er tegnet inn som en del av 

oppholdsrommet. Ved behov for skjerming fremkommer det fra sakspapirene ikke hvordan det 

er tenkt at pasienten skal få røyke, all den tid det kan være svært uheldig å ta pasienter ut på 

trapp eller via fellesareal. Det stilles spørsmålstegn om nødvendighet av kontor i enheten, og 

om man eventuelt kan vurdere å prioritere areal til skjermet enhet med røykerom, samt 

belterom med bad og sluse. 

Nevnte bygningsmessige hensyn kan ha store konsekvenser for pasientbehandling, 

trygghet/sikkerhet og arbeidsmiljø. 

 

Arbeidsgiver oppfordres til å sikre god medvirkning i detaljprosjekteringen og utarbeidelse av 

anbudsgrunnlag. 

 
 

 

 

Fagforbundet og NSF uttrykker sin støtte til at en nå kommer i gang med etablering av seks 

nye sikkerhetssenger ved Nordlandssykehuset. Vi ønsker imidlertid å påpeke de betydelige 

bemanningsutfordringene som preger sikkerhets- og akuttpostene i PHR-klinikken. Gitt denne 

situasjonen, er vi bekymret for hvordan arbeidsgiver planlegger å imøtekomme det økte 

rekrutteringsbehovet, samt sikre at nødvendig kompetanse blir ivaretatt i forbindelse med 

etableringen av disse sengene.  
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Basert på de innspillene vi har mottatt, ser det ikke ut til at de lokale partene har vært 

involvert hittil i prosessen, dette til tross for at vi i foretaket har økt fokus på partssamarbeid. 

Vi forventer at arbeidsgiver i det videre arbeidet prioriterer og tilrettelegger for god 

involvering og medvirkning fra lokale parter, og ønsker at arbeidsgiver holder AMU 

fortløpende orientert gjennom den videre prosessen.  
 

 

Protokolltilførsel støttes av DNLF, NPF og NFF. 

 

 

Protokolltilførsel Fagforbundet: I lys av at hovedverneombudet og de foretakstillitsvalgte fra 

NSF, Fagforbundet og Delta mottok ett mangelfullt saksgrunnlag, bestående av kun tre av de 

totalt åtte sidene av saken som vil bli presentert for styret i Nordlandssykehuset 21. oktober, 

samt etter innsigelser fra ansattrepresentanter under det planlagte ekstraordinære 

drøftingsmøtet og AMU den 18. oktober, besluttet vi å imøtekomme arbeidsgivers forslag om 

å utsette drøftingen og AMU til i dag. Denne beslutningen ble tatt med tanke på den store 

betydningen denne saken har for både ansatte og pasienter.  

 

Vi ønsker imidlertid å påpeke overfor arbeidsgiver og styret i Nordlandssykehuset at vi ikke 

har fått tilstrekkelig tid til å forankre denne saken i organisasjonen ettersom de resterende 

saksdokumentene ble fremlagt for foretakstillitsvalgte og hovedverneombud fredag 18. 

oktober kl. 09.30. Derfor må arbeidsgiver betrakte denne drøftingen som et øyeblikksbilde, 

som kun reflekterer de foretakstillitsvalgte og hovedverneombudets nåværende synspunkter. 

 

Som støttes av NPF. 
 

 

______________________________________ 

Nordlandssykehuset HF 

 

 

                     

Bente M. Arntsen     Liv Berit Moe 

 

 

________________________________________  _________________________________________ 

Siv Anita Ovesen      Britt-Tove Bakken 

 

 

__________________________________________  _________________________________________ 

Carina Wensell      Heidi Fløtten 

      

 

 

________________________________________  _________________________________________ 

Britt-Eva Eriksen Strand     Mads Isaksen 

 

 

 

________________________________________  _________________________________________ 

Liv Eirin Stokkedal     Roar Skogøy 

 

 

 

________________________________________  _________________________________________ 
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Merete Danielsen     Anette Rypeng 

 

 

________________________________________  _________________________________________ 

Skjalg Andersen         Stian Molvik 

 

 

________________________________________  _________________________________________ 

Anne Landsem      Tirill Ingebrigtsen 

 

 

 

_________________________________________  _________________________________________ 

Frida Andræ       Eirik Andreas Pettersen 

 

 

 

__________________________________________  ___________________________________  

Ingeborg Overvoll     Hilde Hov    
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PROTOKOLL 
 

fra drøftingsmøte i henhold til Arbeidsmiljøloven 

 mellom Nordlandssykehuset HF og hovedverneombud 
 

21.oktober 2024 

Kl. 09.30 – 10.15 

Møterom: G04, 27 og Teams 
 

 

Fra arbeidsgiver:      Hovedverneombud:  

Navn Navn Tilstede Forfall 

    

Kari Råstad, HR-sjef Silje Kristensen X  

Daniel Mørch, konst klinikksjef PHR klinikken    

Beate Sørslett, vise.adm direktør    

Marit Barosen, Økonomisjef    

Bernt Toldnes, Senterleder drift og eiendom    

Otto Larsen, avdelingsleder drift og eiendom    

Lillian Søttar, Rådgiver HR-Ressursstyring    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

* tilstede deler av møtet 
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Styresak 86/2024 Etablering av 6 nye sikkerhetsplasser i PHR-klinikken 

 

Viseadministrerende direktør Beate Sørslett orienterte om etablering av 6 nye 

sikkerhetsplasser i PHR-klinikken og partene har drøftet saken med følgende 

protokolltilførsel fra HVO: 

 

HVO er fornøyd med at det nå ligger an til at det blir etablert en sengepost med 6 

sikkerhetsplasser, et sårt tiltrengt tiltak mtp situasjon i PHR klinikken.  

I saksfremlegget savnes det å kunne lese om hvordan partene har vært involvert så langt i 

prosessen. 

Etter å ha rådført seg med verneombud lokalt forstår HVO det slik at partene til nå ikke har 

vært involvert, kun informert. 

HVO ber derfor arbeidsgiver ta ansvar for å involvere partene i det videre arbeidet med 

etableringen, for å arbeide i tråd med lov og forskrift, da særlig AML § 3-1. 

Videre minner HVO om at en av AMUs oppgaver er å behandle planer som krever 

Arbeidstilsynets samtykke i henhold til AML § 18-9. Om dette gjelder for ombyggingen av fløy 

i2 savnes avklaret i saksfremlegget. 

 
 

Protokolltilførsel Fagforbundet: I lys av at hovedverneombudet og de foretakstillitsvalgte fra 

NSF, Fagforbundet og Delta mottok ett mangelfullt saksgrunnlag, bestående av kun tre av de 

totalt åtte sidene av saken som vil bli presentert for styret i Nordlandssykehuset 21. oktober, 

samt etter innsigelser fra ansattrepresentanter under det planlagte ekstraordinære 

drøftingsmøtet og AMU den 18. oktober, besluttet vi å imøtekomme arbeidsgivers forslag om 

å utsette drøftingen og AMU til i dag. Denne beslutningen ble tatt med tanke på den store 

betydningen denne saken har for både ansatte og pasienter.  

 

Vi ønsker imidlertid å påpeke overfor arbeidsgiver og styret i Nordlandssykehuset at vi ikke 

har fått tilstrekkelig tid til å forankre denne saken i organisasjonen ettersom de resterende 

saksdokumentene ble fremlagt for foretakstillitsvalgte og hovedverneombud fredag 18. 

oktober kl. 09.30. Derfor må arbeidsgiver betrakte denne drøftingen som et øyeblikksbilde, 

som kun reflekterer de foretakstillitsvalgte og hovedverneombudets nåværende synspunkter. 

 

Som støttes av NPF. 
 

 

________________________________________  _________________________________________ 

 

Nordlandssykehuset     Hovedverneombud 
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Protokoll fra ekstraordinært AMU-møte 
fredag 21. oktober 2024 

kl. 10.15 – 10.30 
G04.027/Teams 

 

 
Øvrige til stede: 
Bernt Toldnes, Otto Larsen og Beate Sørslett – på sak  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
Arbeidsgivers representanter:  Vararepresentanter: Til stede 

Kari Råstad, HR-sjef  X   
Sissel Juliussen, avdelingsleder Kir klinikk LO Forfall Vibeke Mikalsen X 
Elisabeth B Jensen, avd. leder Med klinikk VE X   
Siri Tau Ursin, Adm. dir Forfall Marit Barosen X 
Daniel Mørch, ass. klinikksjef PHR-klinikken X   
    
Arbeidstakers representanter:    
Hovedverneombud Silje Kristensen X   
Bente Arntsen, NSF X   
Liv-Eirin Stokkedal, Fagforbundet X   
Frida Andræ, DNLF X   
Merete Danielsen, Delta X   
    
Øvrige faste medlemmer:    
Representant fra Hemis Trond Halvorsen X   
Representant fra HMS: Kjell Roger Storø Forfall   
Sekretær for AMU: Anita H Olsen X   
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AMU-sak 58-2024 
Godkjenning av innkalling og saksliste 
 
Innstilling til vedtak: 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
Avstemming: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 
AMU-sak 59-2024 
Godkjenning av protokoll 
 
Innstilling til vedtak: 
Protokoll fra AMU-møte 20. september -24 godkjennes. 
 
Avstemming: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Protokoll fra AMU-møte 20. september -24 godkjennes. 
 
AMU-sak 60-2024 
Etablering av 6 nye sikkerhetsplasser ved Nordlandssykehuset Rønvik 
 
Innstilling til vedtak: 
AMU tar saken til orientering. 
 
Forslag til nye vedtakspunkt: 

1. AMU støtter opprettelsen av 6 nye sikkerhets- og rehabliteringsplasser i 

Nordlandssykehuset Rønvik. 

2. AMU ber om god involvering fra partene i den videre prosessen. 

 
Avstemming: 
Enstemmig vedtatt med nye vedtakspunkt. 
 
Vedtak: 

1. AMU støtter opprettelsen av 6 nye sikkerhets- og rehabliteringsplasser i 

Nordlandssykehuset Rønvik. 

2. AMU ber om god involvering fra partene i den videre prosessen. 
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